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Z Á P I S N I C A 

zo . 4 zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienici  

konaného dňa 23. júna 2023 

 

 

Prítomní: Ing. Igor Birčák, starosta obce 

Poslanci:  Marián Dudič, Ing. Peter Javorský, Jozef Kunák, Milan Malcovský, Jozef Olejár,  

                 Anton Onofrej, Miroslav Palenčár 

Hlavný kontrolór: Ing. Mária Galeštoková - ospravedlnená 

Zapisovateľ: Bc. Elena Boguská 

 

Návrh programu 

 

1. O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a 

2. Voľba návrhovej  komisie, overovateľa zápisnice, program zasadnutia 

3. Kontrola uznesení 

4. Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov  

      k 31.12.2022 

5. Návrh Záverečného účtu obce za rok 2022 

6. Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 

7. Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

8. Rozpočtové opatrenie č. 5/2022 – použitie RF 

9. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023 

10. Zmluva o zriadení vecného bremena pre VSD 

11. Žiadosť o odkúpenie pozemku - Gacky  

12. Žiadosti o odkúpenie pozemkov v novej IBV  

13. Prenájom pozemkov vo vlastníctve obce  

14. Použitie miestneho poplatku za rozvoj v roku 2023  

15. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže – prenájom obecnej chaty 

16. Rôzne 

- Dlhopisy VVS 

- Šarišská Heligónka 26.08.2023 

17. Diskusia  

18. Z á v e r 

 

 

Priebeh zasadnutia: 

k bodu č.1:  

            Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Birčák. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prítomných 6 

poslancov. Poslanec Marián Dudič sa dostavil na rokovanie pri bode programu č. 8.  

k bodu č.2:   

 Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Bc. Elenu Boguskú, referentku obce. Do 

návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Ing. Peter Javorský, Jozef Olejár, Milan 

Malcovský,  za overovateľa zápisnice Miroslav Palenčár. Členov návrhovej komisie 

a overovateľa zápisnice schválili všetci prítomní poslanci. Za predložený návrh programu 

hlasovali všetci prítomní poslanci. Starosta obce predložil poslancom návrh na zmenu 

programu v bode č. 9, ktorý sa opravuje na Správy o činnosti hlavného kontrolóra a pridáva 

nový bod programu s názvom Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. 

polrok 2023 a tým aj posunutie číslovania. Za zmenu programu a doplnenie nového bodu 
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hlasovali všetci prítomní poslanci.  K jednotlivým bodom programu poslanci obdŕžali všetky 

písomné podklady.  

k bodu č.3:  

            Starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení. Nie je splnené uznesenie č. 

37/2023 o odkúpení pozemku od p. Haščáka a uznesenie č. 184/2020 o odkúpení pozemkov 

pod ihriskom. Ostatné uznesenia sú splnené. Poslanci zobrali na vedomie informácie starostu 

obce.        

k bodu č. 4: 

 Správu o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

k 31.12.2022 zobrali všetci prítomní poslanci na vedomie. 

k bodu č. 5: 

 Návrh záverečného účtu obce schválili všetci prítomní poslanci bez výhrad. Zostatok 

finančných operácií sa použije na tvorbu rezervného fondu obce.  

k bodu č. 6:  

 Rozpočtové opatrenie č. 3/2023 všetci prítomní poslanci zobrali na vedomie. 

k bodu č. 7 

 Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 všetci prítomní poslanci zobrali na vedomie.  

k bodu č. 8: 

 Rozpočtové opatrenie č. 5/2023, ktorým starosta obce navrhuje použitie rezervného 

fondu všetci prítomní poslanci schválili. 

k bodu č. 9 

 K správam o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra nemali poslanci žiadne dotazy. 

Všetci prítomní poslanci zobrali na vedomie tieto  správy. 

k bodu č. 10 

 K predloženému Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra nemali poslanci 

doplňujúce návrhy. Predložený návrh plánu schválili všetci prítomní poslanci.  

k bodu č. 11 

 K predloženej Zmluve o zriadení vecného bremena na pozemok KNC 1094/9 nemali 

poslanci žiadne dotazy a súhlasia so zriadením vecného bremena podľa predloženého 

geometrického plánu pre VSD a. s. Košice. Za zriadenie vecného bremena v zmysle č. 

6749202301 hlasovali všetci prítomní poslanci. 

k bodu č. 12 

 Starosta obce informoval poslancov o ocenení pozemku v lokalite Gacky. Cena podľa 

znaleckého posudku 10,00 Eur za m². Po rozprave  poslanci  sa dohodli na odpredaji 267 m² 

za cenu 25,00 Eur za m². Za predaj a cenu hlasovali 6 poslanci, zdržal sa poslanec Jozef 

Olejár. 

k bodu č. 13 

 Starosta obce informoval poslancov o ocenení pozemkov v lokalite novej IBV. Cena 

podľa znaleckého posudku je 18,51 Eur za m². Starosta vysvetlil, kde sa nachádzajú parcely, 

za akých podmienok vznikli a niektorí si žiadajú odkúpenie. Po rozprave poslanci súhlasia 

s odpredajom pozemkov. Za predaj hlasovali všetci prítomní poslanci. Zároveň poverujú 

starostu obce oboznámiť účastníkov IBV o odpredaji, alebo prenájme obecných pozemkov. 

k bodu č. 14 

 Starosta obce informoval poslancov o ukončení zmlúv o nájme pozemkov s fy Besna 

spol s.r.o  Drienica a MXM s.r.o. Drienica v rekreačnej oblasti. Po rozprave poslanci schválili 

nájom odstavnej plochy 1,00 Eur za m² ročne a poverujú starostu obce osloviť spoločnosti 

s uvedenými skutočnosťami. Za nájom a uvedenú cenu hlasovali všetci prítomní poslanci. 

k bodu č. 15 

 Starosta informoval poslancov o výbere miestneho poplatku za rozvoj v roku 2023 

a navrhol poslancom, aby tento poplatok bol použitý na financovanie výstavby miestnych 

komunikácií v novej IBV. Za použitie tohto poplatku hlasovali všetci prítomní poslanci. 
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k bodu č. 16 

 Starosta informoval poslancov, že do súťaže sa neprihlásil žiadny záujemca o  nájom 

chaty. Poslanci po rozprave rozhodli o novom vyhlásení súťaže podľa predchádzajúcich 

podmienok s cenou 50,00 Eur. Za vyhlásenie novej súťaže hlasovali všetci prítomní poslanci. 

k bodu č. 17 

 Starosta obce informoval poslancov o možnosti výmeny akcií VVS a. s. Košice za 

dlhopisy. Vysvetlil im za akých podmienok je to možné a aké sú výnosy. Poslanci zobrali na 

vedomie uvedené informácie. Ďalej informoval o konaní Šarišskej heligónky dna 26.8.2023 

a navrhol pozvať na toto podujatie hostí z Ukrajiny a z Čiech. Poslanci  súhlasili. Tiež 

oboznámil poslancov s pozvánkou v dňoch 1.- 4.9.2023 do Wisnieva na ich výročie. 

k bodu č. 18 

 V diskusií vystúpil poslanec Jozef Kunák, ktorý žiadal o vysvetlenie prečo nie je 

pokosený cintorín hlavne v Zelenom háji. Starosta mu odpovedal, že s jedným pracovníkom 

nestíha pokosiť celú obec. Ďalej tiež navrhol, aby sa uskutočnilo kladenie vencov 

k pomníkom padlých s účasťou všetkých poslancov.  Poslanec Milan Malcovský navrhol, aby 

výzdoba z hrobov v zelenom háji bola po nejakom čase zobraná, aby sa mohol cintorín kosiť. 

Poslanec Ing. Peter Javorský sa dotazoval o možnosti rozšírenia kapacity Materskej školy. Do 

MŠ neboli prijaté detí z obce. Starosta odpovedal, že Materská škola v Drienici nemá dostatok 

priestorov na vytvorenie ďalšej triedy. Poslanec Jozef Olejár informoval o požiadavke 

pripraviť program a stretnutie pri príležitosti 50. výročia založenia Materskej školy v Drienici. 

Poslanec Marián Dudič informoval o požiadavke občana obce o dodaní pletiva na most pri 

cintoríne na ochranu pred pádom.  

 

K bodu č. 19 

            Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva 

ukončil. 

 

 

Zapísala:  Bc. Elena Boguská                    ................................ 

 

Overovateľ:  Miroslav Palenčár                ................................... 

 

 

V Drienici dňa  28.6.2023 

 

         Ing. Igor  B i r č á k 

                                                                                                               starosta obce  


